
Høringssvar til kommuneplan 2025. 
 

Erhvervsgrunde i Terndrup. 
 
Terndrup mangler erhvervsgrunde! 
Vi er vidende om, at erhvervsjord i Terndrup er tilbageskødet til kommunen, og derfor igen ledigt 
til videresalg. Men der er stadig ikke erhvervsjord nok! 
Der har indenfor de seneste måneder, været 3 virksomheder i Terndrup, der søger større 
erhvervsgrunde, men der har ikke været nogle muligheder for et køb, da der ikke har været 
tilstrækkelig med erhvervsjord til salg. 
Det kan ikke være rigtigt, at kommunens 3. største by, hvor der er godt gang i mange ting, 
herunder også boligudvikling, og et rimeligt stærkt erhvervsliv, at vi skal mangle erhvervsjord! 
 Vi er et “kraftcenter” og den største by i den østlige halvdel af kommunen, med tæt forbindelse til 
Aalborg, Hadsund og Randers via 507’eren. 
Det er ikke alle virksomheder, der har lyst og mulighed for at erhverve erhvervsgrunde ved 
motorvejen i Støvring. Det kan være virksomheder, der føler sig lokalt tilknyttet til vort område, 
eller virksomheder, der har brug for en erhvervsgrund netop her, fordi det er her de udfører deres 
arbejde. 
Vi risikerer at miste virksomheder, som på grund af manglende udviklingsmuligheder, ender med 
at flytte til en nabokommune, fordi de vil forblive i den østlige del af Himmerland, det må ikke ske, 
og kan ikke være rigtigt! 
Vi må derfor kræve, at der i den nye kommuneplan, udlægges mere jord til erhvervsformål, så vi 
kan fastholde den gode og positive udvikling i Terndrup. 
Det må ikke sættes i stå og sættes over styr. 
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